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اسکای: دی بیاسی در آستانه توافق
ایرانی ها 30 ماهه پیشنهاد دادند

نیمکت  به  آلبانی  سابق  ایتالیایی  سرمربی 
ایران نزدیک شده  مربیگری تیم ملی فوتبال 

است.
برای  دی بیاسی  جیانی  فارس،  گزارش  به 
مربی  او  آماده می شود.  ماجراجویی جدیدی 
64 ساله در آستانه توافق برای هدایت تیم ملی 

فوتبال ایران قرار گرفته است.
طبق گزارش اسکای، فدراسیون فوتبال ایران 
پیشنهادی 30 ماهه به وی داده و بر این باور 
است که تیم ایران در جام جهانی 2022 حضور 
ایران در 5 دوره جام جهانی  خواهد داشت. 

حضور داشته است.
پایان هفته  تا  قرار است  افزود:  این رسانه 
توافق نهایی برای همکاری جدید صورت گیرد. 
به این ترتیب یک ایتالیایی دیگر بعد از آندرا 
ایران  فوتبال  در  حضور  آماده  استراماچونی 
می شود. اسکای در بخش پایانی گزارش خود 
عنوان کرد که دی بیاسی درصورت دست یابی به 
توافق، به دومین تجربه در راه هدایت یک تیم 
ملی دست خواهد  یافت زیرا وی در سال های 
2011 تا 2017 هدایت آلبانی را برعهده داشت و 

این تیم را به جام ملت های 2016 رساند.

بیرانوند در تمرین پرسپولیس 
حاضر شد

برخلاف  پرسپولیس  فوتبال  تیم  دروازه بان 
تیم  این  بازیکنان  از  می شد  گفته  اینکه 
خداحافظی کرده است در تمرین روز جمعه 

حاضر شد.
به گزارش وب سایت نود، در جلسه تمرینی 
علیرضا  می شد  تصور  اینکه  برخلاف  دیروز 
بیرانوند حضور پیدا نمی کند، در تمرین حاضر 
شد. روز پنجشنبه مشخص شد دو پیشنهاد 
از تیم های بلژیکی به علیرضا بیرانوند رسیده 
که هر دو تیم حاضر شده اند مبلغ 700 هزار 
دلار رضایتنامه به باشگاه پرسپولیس بدهند 
گلر  این  قرارداد  در  که  بندی  به  توجه  با  و 
هست او با پرداخت این پول می تواند از جمع 

سرخپوشان جدا شود.
بیرانوند حتی برای بامداد جمعه هم بلیت 
داشت که به بلژیک برود اما با توجه به اینکه 
هنوز با مسئولان باشگاه و یحیی گل محمدی 
سرمربی تیم صحبت نکرده به این سفر نرفت.

حذف زنان کاتاروی ایران از لیگ  
جهانی کاراته  وان پاریس

لیگ جهانی کاراته وان پاریس با حذف زنان 
کاتاروی ایران آغاز شد.

به گزارش ایرنا، لیگ برتر کاراته وان فرانسه از 
روز جمعه با حضور 703 کاراته کا از ۹2 کشور 
در پاریس آغاز شد و تا یکشنبه ادامه خواهد 

داشت.
این مسابقات دارای امتیاز رنکینگ فدراسیون 
جهانی در راستای کسب سهمیه المپیک توکیو 
است. تیم ایران در 2 بخش زنان و مردان در 

این رویداد حضور یافته است.
در آغاز این پیکارها، در کاتای انفرادی زنان 
مطابق  صادقی«  »فاطمه  و  باقری«  »نگین 
انتظار از رسیدن به مراحل پایانی بازمانده و 

حذف شدند.

احتمال نرسیدن استقلالی ها در نشست 
خبری و جلسه هماهنگی

3 نفر در سفر آبی پوشان به امارات 
غیبت دارند

امارات 3  به  استقلال  فوتبال  تیم  در سفر 
عضو این تیم حضور نخواهند داشت.

تیم  اعضای  نود،  وب سایت  گزارش  به 
فوتبال استقلال راهی امارات خواهند شدند. 
اگرچه قرار بود این تیم پنجشنبه شب با پرواز 

اختصاصی به دبی سفر کند.
اسماعیل خلیل  زاده که بامداد جمعه از مالزی 
به تهران برگشته است در اردوی آبی پوشان در 
موسوی  همچنین  شد.  حاضر  فرودگاه  هتل 
کنار  در  استقلال  مدیره  هیئت  عضو  دیگر 
استقلالی ها حضور دارد و قرار است آبی پوشان 

را همراهی کند.
 عارف غلامی، سیاوش یزدانی و دکتر ستوده 
یزدانی  و  ندارند. غلامی  این سفر حضور  در 
فعلا زیر نظر کادر پزشکی در تهران روند درمان 

خود را دنبال خواهند کرد.
بازی  از  پیش  جلسه  و  خبری  نشست   
استقلال و الکویت ساعت 15:30 در دبی برگزار 
ممکن  استقلال  سفر  به  توجه  با  و  می شود 
در  نتوانند  تیم  این  مدیران  و  مجیدی  است 
نشست خبری و جلسه پیش از بازی شرکت 
کنند. البته این موضوع هنوز قطعی نشده و 
ممکن است به خاطر جرائمی که AFC  برای 
غیبت در کنفرانس در نظر می گیرد مجیدی به 
هر شکل ممکن در نشست خبری حاضر شود.
دیدار تیم های استقلال و الکویت از ساعت 

17:50 امروز در دبی برگزار می شود.

رفتار ناشایست خدمات فرودگاه مهرآباد 
با دیاباته

 باشگاه استقلال پیگیر ماجرا شد
با فردی که  پیگیر برخورد  باشگاه استقلال 

رفتار ناشایست با دیاباته داشت، شد.
استقلال  باشگاه  کاروان  ایسنا،  گزارش  به 
بامداد روز جمعه تصمیم داشت که با پروازی 
امارات  عازم  مهرآباد  فرودگاه  از  اختصاصی 
مجوز  صدور  عدم  از  پس  که  پروازی  شود؛ 
دیاباته،  شیخ  میان،  این  در  شد.  لغو  پرواز 
به  بازیکنان  سایر  از  دیرتر  استقلال  مهاجم 
به  او  ورود  که هنگام  مهرآباد رسید  فرودگاه 
فرودگاه اتفاق عجیبی برای این بازیکن رخ داد. 
ورودی  در  از  عبور  که قصد  هنگامی  دیاباته 
از  یکی  ناشایست  رفتار  با  داشت  را  ترمینال 
این  به  شد  مواجه  فرودگاه  خدماتی  پرسنل 
را مقابل مهاجم  فرد خودش  این  صورت که 
استقلال قرارداد و زمانی که او قصد عبور از 
کنارش را داشت، پایش را مقابل دیاباته قرار 
داد و ضربه ای به پایش زد تا او را سرنگون کند. 
البته خوشبختانه این اتفاق رخ نداد و در ادامه 
واکنش  تا  کرد  کنترل  را  خودش  هم  دیاباته 

تندی به این رفتار ناشایست نداشته باشد.
استقلال،  رسانه ای  مدیر  اعلام  طبق  حال 
این باشگاه پیگیری های لازم برای برخورد با فرد 

خاطی را انجام داده است.

مهاجم الجزایری تراکتور برابر 
پرسپولیس به میدان می رود

آی تی سی مهاجم جدید تراکتور صادر شد.
به گزارش ایسنا و به نقل از سایت باشگاه 
سوی  از  شده  انجام  پیگیری های  با  تراکتور، 
مدیریت باشگاه تراکتور، ITC حمزاوی اوکاچا 

صادر شد.
بدین ترتیب، این بازیکن الجزایری در صورت 
بابت بازی در  صلاحدید کادر فنی، مشکلی 
پرسپولیس  مقابل  تیمش  روی  پیش  دیدار 
هفته  چارچوب  در  تراکتور  داشت.   نخواهد 
هفدهم لیگ برتر، از ساعت 15:15 روز یکشنبه 
)6 بهمن( در ورزشگاه آزادی تهران به مصاف 

پرسپولیس می رود.

لیگ  پلی آف  مرحله  در  در شرایطی  استقلال 
تا  الکویت می رود که  قهرمانان آسیا به مصاف 
همین 2 روز پیش مشخص نبود آیا آبی ها در 
این بازی شرکت می  کنند یا نه و از طرف دیگر در 
طول هفته گذشته آبی ها حتی یک جلسه تمرین 
هم در زمین چمن طبیعی برگزار نکرده اند. همه 
اینها را بگذارید کنار معطلی 10 ساعته استقلال 
در فرودگاه تا متوجه شوید آبی ها این روزها چه 

وضعیت عجیبی را تجربه می کنند.
سه  ورزش  با  گفت و گو  در  فتح الله زاده  علی 
صریح و بی پرده درمورد شرایط استقلال صحبت 

کرد که در ادامه آن را می خوانید:
از  موجی  استقلال  اخیر  روزهای  شرایط   
کرده  ایجاد  تیم  این  هواداران  بین  را  ناامیدی 

است. نظر شما در این باره چیست؟
 دیگر در این چند روزه هر بلایی که بوده سر 
استقلال آمده است. دیگر اتفاق بدی هم بوده 

که برای باشگاه رخ نداده باشد؟
 ولی خیلی ها انتظار داشتند با حضور شما 

شرایط بهتر از گذشته بشود.
باشگاه  وارد  شرایطی  یک  در  ما  ببینید،   
من  خود  نبود.  سرجایش  چیز  هیچ  که  شدیم 
من  از  همه  شدم  قضیه  این  وارد  که  زمانی 
انتظار داشتند، در حالی که کسی متوجه نشد 
فرق  گذشته  فتح الله زاده  با  فتح الله زاده  این 
دارد، این فتح الله زاده عضو هیئت مدیره است 
قبلی  فتح الله زاده  ولی  ندارد  اجرایی  قدرت  و 
کند.  اجرایی  را  تصمیم ها  می توانست  خودش 
من حتی نمی توانم با یک بازیکن برای پیوستن 
برای  که  آمدم  من  کنم.  صحبت  استقلال  به 
استقلال اتفاق های خوبی رقم بزنم ولی به لحاظ 

قانونی نمی توانم کار اجرایی کنم.
 ولی از روز اول خیلی ها گفتند که فتح الله زاده 
به هیئت مدیره آمده تا راضی شود و قرار نیست 

کار اجرایی انجام بدهد.
 اگر بخواهم بدبینانه به این قضیه نگاه کنم 
باید می آمدم و وظیفه ام این بود که بازی بخورم. 
فضای استقلال طوری است که آرامش باشگاه 
این را هم بگویم این  البته  نباید به هم بخورد . 
بی تدبیری که شاهد آن هستیم ماحصل یک روز 
و 2 روز نیست و برای چند سال گذشته است. 
من از روز اول به استقلال آمدم که مدیرعامل 
شوم و اگر قرار باشد در این پست نباشم به درد 

باشگاه نمی خورم و می روم.
استقلال  از  نشوید  مدیرعامل  اگر  یعنی   

می روید؟
کنم  کار  مدیرعامل  عنوان  به  بتوانم  اگر   
می مانم و اگر نه قطعا من می روم بیرون تا شاید 

نفر دیگری بیاید و بتواند به باشگاه کمک کند.
خلیل زاده  اینکه  صرف  به  شما  نظر  به   
برای  مناسبی  گزینه  دارد  مالی خوبی  وضعیت 

مدیرعاملی استقلال است؟
 نه، خود آقای خلیل زاده دوست ندارد بماند. 
به لحاظ قانونی ایشان نمی تواند مدیرعامل شود. 
حل  زودتر  استقلال  مدیرعامل  قضیه  بود  قرار 
شود ولی به هیئت مدیره یک نفر دیگر اضافه 
شد به نام آقای موسوی که ایشان هم پول آورد 
و معادلات تغییر کرد. من اگر 10 روز دیگر به 
عنوان مدیرعامل انتخاب نشوم استعفا می کنم، 
تا 12 روز دیگر مجمع باشگاه برگزار  قرار است 
می دهم سکوت  ترجیح  زمان  آن  تا  من  و  شود 

کنم.
 تصمیم شما قطعی است؟

دیگر  نشوم  مدیرعامل  اگر  در صد،  صد   
نمی مانم. من کارم این نیست و هوادار به هیچ 

عنوان از من نمی پذیرد که بمانم و نتوانم کاری 
کنم.

 در یکی دو ماه گذشته تغییرات گسترده ای 
ولی  است  داده  رخ  استقلال  مدیره  هیئت  در 

هنوز شرایط همانقدر بد و ناامیدکننده است.
در  ولی  است  شده  انجام  تغییرات  بله،   
حقیقت ما تصمیم گیرنده واحد نداریم. ماشین 
شما اگر خیلی خوب باشد ولی دست 4 نفر باشد 
منجر به تصادف می شود. هنوز یک نفر نیست 

که در باشگاه تصمیم نهایی را بگیرد.
باشگاه  در  خلیل زاده  می رسد  نظر  به  ولی   

تصمیم نهایی را می گیرد.
آقای  نیست.  نهایی  گیرنده  تصمیم  او  نه   
آقای  و  من  دارد .  انتظار  و  آورده  پول  موسوی 
بگیریم.  را  تصمیم خودمان  منزوی می خواهیم 
شما ببینید در مورد زمین چه اتفاقی می افتد که 
تیم نتوانست تمرین کند؟ اگر کاور می کشیدند 
این مشکلات پیش نمی آمد، حتما باید با مسبب 
تقسیم  کاری  هر  شود.  برخورد  موضوع  این 
وظایف دارد و هرکسی باید کارش را انجام دهد.  

تدارکات  یا  سرپرست  برعهده  موضوع  این  اگر 
بوده باید حتما با او برخورد شود.

 فکر می کنید شرایط برای موفقیت استقلال 
برای بازی با الکویت فراهم است؟

فرودگاه سرگردان  در  تیم  عنوان،  هیچ  به   
مجیدی  فرهاد  الان  است.  فاجعه  این  و  بوده 
آمده و جرأت کرده است  تازه  جوانی است که 
ولی کسی از او حمایت نمی کند. واقعا نباید از 
استقلال انتظار موفقیت داشته باشید و اگر هم 
تیم فردا موفق شود به خاطر غیرت فرهاد مجیدی 
و بازیکنان استقلال است و  حقیقتا ما نتوانستیم 

کاری برای این تیم انجام بدهیم.  
 نقش وزارت ورزش در اتفاق های این روزهای 

استقلال چقدر پررنگ است؟
 صادقانه می گویم و خدا می داند نمی خواهم 
من  که  زمانی  مگر  کنم.  تعریف  کسی  از 
مدیرعامل بودم آقای سعیدلو پرسپولیسی نبود؟ 
چطور ما جام می آوردیم؟ آنقدر که مدیران چند 
وقت اخیر استقلال مقصر هستند وزارت ورزش 

در اتفاق های استقلال تاثیرگذار نبوده است.

سفر مشترک استقلال و شهرخودرو به امارات برای حضور در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، رویای خامی 
بود که بی نتیجه ماند.

به گزارش ورزش سه، استقلال پنجشنبه شب لحظاتی را تجربه کرد و وارد مراحلی شد که به قول بعضی 
از کاربران شبکه های اجتماعی، هنوز برای خیلی ها قفل است! بازیکنان استقلال نزدیک به ساعت 11 شب به 
فرودگاه مهرآباد آمدند اما حتی با وجود انتشار تصویر حضور آنها در داخل کابین هواپیما سفر آنها به امارات 

صورت نگرفت.
این چیزی بود که البته پیش از پرواز نیز قابل پیش بینی بود چرا که هواپیمایی زاگرس که موسوی عضو آتی 
هیئت مدیره استقلال، مالک آن است، تا به حال سفری به دبی نداشته و پرواز هواپیمایی این خطوط هوایی 

به امارات نیازمند اخذ مجوزهایی است که بیش از زمان مدنظر وی کار می برد.
نکته جالب اینکه سال گذشته یکی از خطوط هوایی در سفر یکی از تیم ها به اردوی ترکیه، شرایط مشابهی 
را تجربه کرده بود. این ایرلاین که فقط در پروازهای داخلی فعالیت می کرد، برای پرواز آنتالیا نیازمند گذر از 
مراحل اداری خاصی بود که در نهایت منجر به تعویض پرواز این تیم شد. اتفاقی که حالا برای استقلال نیز رخ 

داده و بازیکنان این تیم پس از صرف صبحانه در CIP فرودگاه، با پرواز ماهان به دبی خواهند رفت.
خبر لغو پرواز اختصاصی استقلال به دبی مخابره شد و البته این اتفاق تازه ای در باشگاه پرطرفداری است 
که انواع و اقسام مشکلات و مسائل را تحمل کرده و حالا بعد از خستگی بازیکنان و معطلی آنها تا 4 صبح، با 

پرواز ساعت 11:30 به دبی رفتند تا روز شنبه مقابل الکویت آماده صف آرایی کند.
طبق معمول همه امیدها متوجه بازیکن ها، کادر فنی و غیرت و هوش آنهاست تا بلکه آنها بتوانند لبخندی 

را به لب هوادار استقلال بنشانند.
نکته جالب اینکه استقلال در این هفته، علاوه بر مشکل زمین، از نظر تنظیم تمرینات نیز با توجه به نامعلوم 
بودن برنامه برای مسابقه امروز برابر الکویت تمرین کافی نداشته که فرهاد مجیدی این را در مصاحبه دیروزش 

به زبان آورده است.
درنهایت برای بازیکنان باغیرت استقلال و کادرفنی این تیم آرزوی موفقیت و پیروزی در دیدار مقابل الکویت 

داریم.

بلایی نبوده که سر استقلال نیامده باشد

فتح الله زاده تهدید به استعفا کرد!
عضو هیئت مدیره استقلال تهدید کرد که اگر ظرف 10 روز آینده مدیرعامل نشود از سمت خود استعفا خواهد داد.

عجیب ترین سفر تاریخ استقلال به دبی!پرماجرا و پرحاشیه و اعصاب خردکن

اگر بتوانم 
به عنوان 

مدیرعامل کار 
کنم می مانم و 

اگر نه قطعا من 
می روم بیرون 

تا شاید نفر 
دیگری بیاید و 

بتواند به باشگاه 
کمک کند

سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش درباره جلسه با دبیرکل AFC گفت: 
او بدون پیش شرط میزبانی دور برگشت لیگ قهرمانان در ایران را پذیرفت.

به گزارش ایسنا، مهدی علی نژاد، سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش 
درباره جلسه با دبیرکل AFC راجع به سلب میزبانی از نمایندگان ایران در لیگ 
قهرمانان آسیا اظهار کرد: روز جمعه در نامه ای به تاریخ 17 ژانویه اعلام کردند 
که بازی های پلی آف و لیگ قهرمانان آسیا را نمی توانید در ایران میزبانی کنید که 
به خاطر تظاهرات و تغییر مسیر پروازها بود. ما به کمک رسانه ها، باشگاه ها و 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک روی این موضوع پافشاری کردیم که خارج از 
ایران بازی نمی کنیم. روز دوشنبه نامه  دیگری آمد که این تصمیم تصویب شده 

و باید کلیه بازی ها را خارج از خانه بازی کنید.
او افزود: آنها دو پروپوزال هم ارائه دادند و گفتند در هیئت رئیسه می توانند 
مطرح کنند. اینکه بازی های پلی آف را در خارج از خانه بازی کنید و بازی های 
رفت را در خارج از خانه برگزار کنید و ماه اسفند و فروردین مسائل امنیتی 
را بررسی می کنیم و نتیجه را اعلام می کنیم. ما تجربه مشابهی برای بازی با 
تیم های عربستانی داشتیم که پنج سال پیش AFC این کار را با ایران را کرده 
بود و تضمینی راجع به امسال نبود. آنها قطعا این کار را دوباره می کردند و ما 
نمی توانستیم این تجربه را دوباره داشته باشیم. به همین دلیل ما این پروپوزال 

را نپذیرفتیم. در این میان افرادی گفتند که پرسپولیس و سپاهان شما نباید 
پاسوز شهرخودرو و استقلال شوند و بلعکس این موضوع هم وجود داشت. 
AFC یک انشقاقی در سیستم هواداری با سلب میزبانی ایجاد کرد و به همین 
دلیل ما به AFC اعلام کردیم که باید تصمیمی برای هر چهار باشگاه گرفته 

شود.
 AFC :سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش در ادامه توضیحاتش گفت
در ادامه گفته که این ماجرا ربطی به ماجرای عربستان ندارد. من از همه 
دستگاه ها از وزارت خارجه و دیگر ارگان ها تشکر می کنم که باعث شدند ما به 
مذاکره حضوری برسیم. چهارشنبه شب ما به مالزی رفتیم که سه شنبه صبح 
این جلسه هماهنگ شد. ما پنجشنبه ساعت 11 به مالزی رسیدیم و پس از آن 
جلسه حدود 2 ساعت طول کشید. ما موضع مان را اعلام کردیم که ایران امن 
است و دلایل شما هیچ شاهد و مدرکی ندارد و الان هم با پرواز آمدیم و خطری 
تهدید نمی کند. اعلام کردیم که تظاهراتی در ایران وجود ندارد و مشکل امنیتی 
نداریم. ما به آنها اعلام کردیم که توقع داریم مشکل را حل کنیم. ویندزور جان، 
دبیرکل AFC اعلام کرد که ما با شما همراه هستیم و به همین دلیل هنوز 
انصراف شما و جرائم متعددی که می توانستیم اعمال کنیم را اعمال نکردیم. 
جرائم مالی انصراف هم خیلی زیاد است. او دلایل خودش را برای نامه های 

AFC گفت. ما به او گفتیم که ما تجربه عربستان را داریم و شرط شما را قبول 
نمی کنیم.

علی نژاد ادامه داد: اگر شما بپذیرید که بازی های دور برگشت به طور قطع 
به میزبانی ایران باشد، ما راجع به بازی های پلی آف فکر می کنیم. جان نیم 
ساعت تقاضای تنفس کرد و تماس های متعددی با مسئولان مختلف داشت 
و پس از آن اعلام کرد که ما می پذیریم که بدون پیش شرط بازی های برگشت 
در ایران برگزار شود. با این تصمیم چند اتفاق افتاد. یک اینکه ما اعلام کردیم 
که از حق مان نمی گذریم. این مهم ترین دستاورد ما است که از حق خودمان 
نگذشتیم. ما تضمین خواستیم برای میزبانی های مان و این اتفاق افتاد. ما دو 
پلی آف را دادیم و بین 10 تا 12 بازی را برای گروهی گرفتیم. وقتی AFC اعلام 
می کند که میزبانی ها در خانه خواهد بود، درنتیجه تیم  ملی را هم تضمین 
کردیم. موضوع تیم  ملی هم در جلسه مطرح شد ولی نمی خواهم راجع به آن 
توضیح دهم. مطلب بعدی اینکه جلوی محرومیت دو ساله غیر از امسال و 
جرائم مختلف مالی را گرفتیم. وقتی میزبانی را به ما دادند، ما مصلحت ندیدیم 
که انصراف دهیم. در مذاکره یک مقدار آنها کوتاه می آیند و یک مقدار ما کوتاه 

آمدیم.
او بیان کرد: رئیس کمیته مسابقات به ما نامه زد که بازی های خانگی ایران 

در بازی یک، دو و سه جابه جا می شود و بازی های چهار، پنج و شش در خانه 
برگزار می شود. این نامه صراحت دارد که بازی ها در خانه یعنی ایران برگزار 
می شود. واژهat home به این موضوع تاکید دارد. AFC یک بیانیه ای داد که 
پیشنهادی بود که ما نپذیرفته بودیم. به همین دلیل تماس گرفتیم که ما هیچ 
پیش شرطی را قبول نداریم. ما مذاکره فشرده ای داشتیم و به فاصله یک ساعت 
بیانیه تغییر کرد و به همان توافقی که داشتیم برگشتیم. ما اگر پیش شرط را 

قبول می کردیم هیچ بازی ای  در ایران برگزار نمی شد.
سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش تصریح کرد: این اولین بار است که 
ما تصمیم AFC را نپذیرفتیم و تصمیم آنها را هم تغییر دادیم. افرادی که برای 
مذاکره رفتیم هیچ گونه مسئولیتی نداشتیم. آقای تاج رایزنی هایش را انجام داده 
بود اما مجموعا کمیته اجرایی AFC نظر آقای تاج را نپذیرفت. باید بگویم که یک 
تیم بزرگ دیپلماسی در این ماجرا کار کرد و اتحادی هم که رسانه ها ایجاد کردند 
بسیار تاثیرگذار بود. تصمیم الان AFC مشخص کرد که ما کشور امنی هستیم.
وی افزود: به نظر من توافق خوبی صورت گرفت. اسم این توافق را من پیروزی 
بزرگ عنوان نمی کنم، بلکه معتقدم با این توافق نه تنها عزت و منافع خود را 
حفظ کردیم بلکه جریمه هم نشدیم. امیدوارم در آینده فضای مثبتی بین ایران 

و عربستان در حوزه فوتبال شکل بگیرد.

علی نژاد: AFC میزبانی دور برگشت در ایران را بدون پیش شرط پذیرفت
وزی بزرگ نه، توافق خوبی بود  پیر


